
 
 
 
 

 
Motie 

Passerelle met liften 
 

De gemeenteraad van Roosendaal bijeen in vergadering op 17 april 2013, 
beraadslagend over de voorgenomen bouw van een Passerelle, 
 
Constaterende dat: 
 
- een infrastructurele verbinding, zoals in het ontwerp bedoeld, zo optimaal mogelijk 
dient te functioneren en toegankelijk en begaanbaar dient te zijn voor alle doelgroepen 
- de Passerelle waardevoller wordt als ook minder mobiele personen er maximaal 
gebruik van kunnen maken 
- het niet handig is om na de oplevering van de Passerelle op termijn nog plannen ter 
verbetering voor te stellen 
 
Overwegende dat: 
 
- een optimale volwaardige Passerelle bijdraagt aan een betere ontsluiting en 
bereikbaarheid voor evenementen op Kade-niveau, het nieuwe Kellebeek College, de 
Zorgboulevard, nieuw te verwachten ontwikkelingen op de RBC locatie, 
parkeermogelijkheden aan de Noordkant voor zowel auto's als fietsen 
- ook de ontwerpers van de Passerelle de uitbreiding met liften reeds als optioneel 
hebben meegenomen 
- ook Pro Rail gebaat is bij een betere bereikbaarheid van perron en stationsgebouw 
 
Besluit: 
 
- het college op te dragen de Passerelle direct te laten uitvoeren met liften op de door de 
ontwerpers reeds optioneel aangegeven wijze 
- met ProRail in gesprek te gaan over een gezamenlijke financiering van de extra 
investeringen 
- de benodigde gemeentelijke middelen te vinden voor de extra investering in het 
Mobiliteitsfonds 
- de financiële middelen voor de structurele onderhoudskosten en kosten voor het laten 
functioneren van de liften op te nemen in de begroting 
 
En gaat over tot de orde van de vergadering. 
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